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INTERPELACJA 
 

Dotyczy:  ogrzewalni 
 

  W piątek 12 maja odbyło się spotkanie Komendanta Miejskiego Policji, urzędników 
miejskich i prowadzących ogrzewalnie z mieszkańcami Osiedla Warszawskie – Pomet – 
Maltańskie. 
 
 Mieszkańcy zwracali uwagę na wiele problemów związanych z bezpieczeństwem po 
wprowadzeniu ogrzewalni.  
 
 Między innymi mieszkańcy spółdzielczego Osiedla Pomet zwracali uwagę na pojawienie się 
na klatkach schodowych nocujących osób bezdomnych. Pojawili się równocześnie z 
uruchomieniem ogrzewalni. Okazało się, że ogrzewalnia może przyjąć 47 osób, reszta nie 
może do niej wejść. Okazuje się, że osoby nie wpuszczone szukają noclegu na Osiedlu bo nikt 
nimi się nie zajmuje. 
 
Czy miasto może w jakiś sposób pomóc tym bezdomnym, którzy nie są wpuszczani do 
ogrzewalni. Jednocześnie mieszkańcy zwracają uwagę na bałagan i bezpieczeństwo pożarowe 
na klatkach. 


